

GUIDE

HOTEL

2009 - 2010



Vu par **ELLE**
DECORATION Belgique

Pologne - Poland

Swietojanska Street 2 / 00-288 Varsovie / Pologne

T +48 22 425 01 00

castleinn@castleinn.pl / www.castleinn.pl

Deluxe accommodation with an Artistic Touch

Smack in the middle of Warsaw's bustling Old Town is this one of a kind boutique hotel. Castle Inn is steps away from the Royal Castle and the cathedral, and just a short walk from the city's modern centre. Most of the 21 rooms provides a stunning view of the bustling square. They are individually decorated, each by the hand of a different artist, ranging from hip and colourful to antique and charming. All the modern amenities are present, including flat screen TVs, comfortable bathrooms and wireless internet. For those who want to really experience all that Warsaw has to offer, Castle Inn is the place to be.

Le gout du luxe sur une note artistique

Caché au cœur de la vieille ville de Varsovie, se trouve un charmant hôtel. Castle Inn est idéalement situé près du Palais royal et de la Cathédrale et à quelques pas seulement du centre moderne de la ville. La plupart des 21 chambres offrent une jolie vue sur l'agitation de la place. Chacune est décorée à sa façon, par un artiste différent, allant du design le plus pop et coloré au charme antique du style classique. Tous les agréments de la vie moderne sont présents, depuis la télévision à écran plat à l'Internet sans fil. Pour ceux qui veulent découvrir tout ce que Varsovie a à offrir, le Castle Inn est l'étape idéale...

PRACTICAL INFORMATION

- Arty little boutique hotel in historic Warsaw
- International, friendly atmosphere
- 21 unique rooms and apartments
- Wireless internet

INFORMATIONS PRATIQUES

- Petite Boutique Hôtel artistique au Cœur de Varsovie
- Atmosphère amicale et internationale
- 21 chambres et appartements uniques
- Internet sans fil

